
Protokół Nr XLV/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 maja 2010 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na Sekretarz obrad zaproponował radnego Stanisława Łazarskiego. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- poprosił o wprowadzenie do porządku obrad punktu w sprawie wyrażenia opinii o 
wydzierżawienie placu pod targowisko od R. Filipa. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętą poprawką. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 
6. Uchwała    w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2009 

Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 
7.  Uchwała   w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu 

finansowego za rok 2009 w Miejsko Gminnym Ośrodku Zdrowia w 
Sędziszowie. 

8. Uchwała w sprawie Regulaminu utrzymania porządku i czystości w gminie. 
9. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
10. Uchwała w sprawie przystąpienia gminy Sędziszów do realizacji projektów 

systemowych w ramach poddziałania 7.1. Program Operacyjny Kapitał Ludzki. 
11. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
12. Wyrażenie opinii w sprawie wydzierżawienia działki pod targowisko. 
13. Wolne wnioski i dyskusja. 
14.  Odpowiedzi na interpelacje. 
15.  Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Młodzież SP Nr 1 w Sędziszowie przedstawiła plakat i prezentację multimedialną w 
związku z XX leciem nadania praw miejskich dla miasta . 



Przewodniczący odczytał życzenia w związku z XX leciem samorządu od Posła Pana 
Artura Gierady. 
Pani Teresa Szwaczka złożyła życzenia na ręce Pana Przewodniczącego w związku z 
okazji Dnia Samorządowca. 
Ad. 3 
Pan Burmistrz 
- przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji. 
Trwa usuwanie skutków  podtopień wynikłych z ostatnich ulewnych deszczy , pracuje 
Komisja do szacowania strat w uprawach, spisujemy zalane studnie i zgłaszamy do 
SANEPID-u. OPS ocenia straty w budynkach trzeba do nich wystąpić z wnioskiem . 
W ciągu 10 dni trzeba zgłosić zalanie upraw do Agencji w Jędrzejowie. Musimy 
doprowadzić do reaktywacji Spółek wodnych, gdyby były rowy to woda nie zalałaby 
tylu upraw, konieczna jest również regulacja rzeki Mierzawy. We Mstyczowie było za 
mało chętnych na wodociąg i nie dostaliśmy środków, obecna sytuacja gdy zalało 
studnie pokazała że jest on potrzebny.  
Poprosił o zrozumienie uciążliwości spowodowanej wykopami pod kanalizację. 
Pan Przewodniczący 
- poinformował o wizycie u Starosty w sprawie partycypacji w remontach dróg 
powiatowych i chodnikach. 
Pan Burmistrz 
- ostatecznie ustaliliśmy że będzie jak dotychczas 1x1, przy chodnikach również, będą 
wykonywane następujące odcinki: 
Wojciechowice przez wieś 300mb 
Łowinia – Wojciechowice 200mb 
Sosnowiec 525mb 
Gródek 896mb 
Gniewięcin 600mb 
Bugaj 250mb 
Przełaj Czepiecki 300mb 
Karczowice 200mb 
Jeżów 200mb 
Zagórze – Krzcięcice 400mb 
Wojciechów 700mb 
Zapusta 80mb zakończenie 
chodniki 
ul. Polna 120mb 
Bat. Chłopskich 150mb 
Nagłowicka 235mb 
Chodnik przy kościele w Krzcięcicach na 2011 rok. 
Ostateczne długości będą ustalane po przetargu. 
Radny J. Strzelec 
- kto ma zgłaszać do Agencji, kto do OPS, kto ma o tym poinformować mieszkańców, 
- odpowiednie służby powinny wystąpić do Wojewody o pieniądze na usuwanie 
skutków powodzi,  
- jakie środki już wpłynęły? 
Pan Burmistrz 



- środki są przekazywane etapami wpłynęło 21 000zł, będziemy otrzymywać po 
każdym wystąpieniu, nasze koszty to 7.900zł za transport, piasek worki i paliwo, 
Ośrodek Pomocy Społecznej nadal szacuje straty , tam gdzie zostały zalane budynki w 
wyniku wezbrania rzeki należy zgłaszać. Zgłosiliśmy drogi które zmyła woda i 2 
mosty. 
Radny Z. Konieczny 
- rozumiem, że pomoc będzie w formie kredytów preferencyjnych. 
Ad. 4 
Radny T. Styczeń 
- w drodze do cmentarza powstała duża wyrwa w wyniku podmywania przez wodę. 
Radny W. Tabor 
- proszę wpłynąć na geodetę aby dokończył prace w Gniewięcinie, 
Radny Z. Sobota 
- mieszkańcy organizują zbiórkę zboża dla powodzian, prosimy o samochód do 
transportu, 
- bieżące utrzymanie dróg, tam gdzie chodzi tylko o załatanie dziur kamień nie 
powinien być wożony dużym samochodem, równiarka rozprowadza i wiele się niszczy 
bo jest wyrzucony na pobocze. 
Radny Z. Konieczny 
- poprosił o wycięcie zakrzaczeń ok. 2m  na łuku w Klimontowie gdyż jest brak 
widoczności, 
- zwrócił się o oznakowanie miejscowości Jeżów. 
Radny J. Sroka 
- w Tarnawie na cieku wodnym od Nowej Wsi powstało rozlewisko k/Muszyńskiego 
woda dochodzi do domów, można ją odprowadzić do rowu obok szkoły, 
- Tarnawa droga do pól k/ Mędrek w drodze stoi słup, rolnicy proszą o przestawienie 
bo nie mogą przejechać kombajnem, 
- Swaryszów zalana posesja p. Pabiańczyk, nie ma gdzie odprowadzić wody, 
- rozwiązać problem szamba przy lokalach socjalnych, 
- Tarnawa przy budowie drogi zaczęto rów odwadniający k/ Wcisło ostatni mostek, 
prace nie dokończone należy zrobić przepust i odprowadzić wodę na łąki. 
Radny J. Strzelec 
- zbliża się święto Bożego Ciała koło kościoła zarośnięte, należy uprzątnąć. 
Radny Z. Gładki 
- zapadła się droga przy moście, 
- oczyścić rów k/ Liburskiego, woda weszła na posesję. 
Radny J. Wiencek 
- prace kanalizacyjne wchodzą w centrum miasta, muszą zwracać uwagę na przepusty 
oraz na bieżąco usuwać wyrwy po wykopach. 
Radny S. Łazarski 
- w związku z pracami w centrum trzeba powołać koordynatora, moja firma miała 
przekazany plac budowy i nasza praca poszła na darmo bo weszła druga firma i znów 
będzie robić wykop, ktoś musi kierować aby była współpraca. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- prośba o wyczyszczenie rowu na Polnej od Ryczko do Grebera, 



- mieszkańcy proszą o wyczyszczenie rzeki pod mostem w Rynku bo jest pełno drzew 
i krzaków i one hamowały przepływ wody. 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
11 głosów – za                  uchwała Nr XVL/388/2010 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 
2009 w SCK w Sędziszowie. 
Głosowanie 
12 głosów – za                   uchwała Nr XLV/389/2010 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania realizacji 
planu finansowego MGOZ za 2009r. 
Głosowanie 
12 głosów – za               uchwała Nr XVL/390/2010 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania porządku i 
czystości na terenie gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
11 głosów – za               uchwała Nr XLV/391/2010 
Ad. 9 
 Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
Głosowanie 
11 głosów – za             uchwała Nr XLV/392/2010 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę  w sprawie przystąpienia gminy Sędziszów do realizacji 
projektów systemowych w ramach poddziałania 7.1. Program Operacyjny Kapitał 
Ludzki. 
Głosowanie 
11 głosów – za            uchwała Nr XLV/393/2010 
Ad. 11 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy: 

1. Dotyczy środków na realizację przez OPS Programu Kapitał Ludzki 
Głosowanie  
11 głosów – za      uchwała Nr XLV/394/2010 

2. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy. 
 



Pan Burmistrz 
- poinformował, że sprawa malowania Komisariatu musi być inaczej rozwiązana, 
wykonawca nie będzie tego robił nieodpłatnie tak jak ustaliliśmy. My wykonamy 
kosztorysy inwestorskie na malowanie, obróbki blacharskie i remont schodów. Po 
ostatecznym wyborze wykonawcy przez Policję albo nam zwrócą albo dołożymy do 
tej kwoty. 
Radny J. Strzelec 
- co stoi na przeszkodzie aby to robić tak jak było ustalone, nikt się nie sprzeciwiał. 
Każdy może mieć swoje zdanie. 
Pan Burmistrz 
- robimy pełną procedurę, chciałem oszczędnie ale po wypowiedzi, że jest to 
sprawdzanie Burmistrza były podejrzenia i wykonawca powiedział że nie będzie robił. 
Radna B. Wójcik 
- przez 3,5 roku każdy mógł pytać i nie było problemu, jeśli jedna czy dwie osoby się 
sprzeciwiały to i tak decyzje w głosowaniu przechodziły, teraz odbieram to jako 
nagonkę na mnie. Czy ja się sprzeciwiłam wykonaniu tego zadania chyba nie. 
Pan Burmistrz 
- nie mogę obarczać wykonawcy i mojej osoby odpowiedzialnością za insynuacje, że 
można było zrobić taniej, nie będę się podkładał i narażał na zarzuty. 
Radna B. Wójcik 
- nie rozumiem odkładania tego zadania, dotacja miała być przekazana. 
Pan Burmistrz 
- dotacja będzie przekazana. 
Radna B. Wójcik 
- daje mi Pan do zrozumienia, że mam podnosić rękę i nie dyskutować, czy to jest 
demokracja czy dyktatura? Teraz na Sędziszowie jest robiona nagonka na moją osobę. 
Pan Burmistrz 
- nie będzie mnie nikt podejrzewał że wziąłem litr farby, zrobimy pełną procedurę, 
mówiłem o zrozumieniu wzajemnym. 
Radna B. Wójcik 
- nie rozumiem wypowiedzi skoro dotacja będzie rozliczona. 
Radny Z. Konieczny 
- kto będzie wykonawcą? 
Pan Burmistrz 
- teraz będzie wybór wykonawcy w oparciu o ustawę o zamówieniach publicznych, 
wcześniej mieliśmy dać materiały a wykonawca miał zrobić nieodpłatnie. 
Radny J. Strzelec 
- o jakim wsparciu mówimy, proszę sobie przypomnieć kto wyszedł z wnioskiem o 
malowanie Komisariatu. Proszę nie obrażać mnie i Pani Wójcik, czy ja komuś 
ubliżyłem lub dokuczałem. Mogę przypomnieć gdy zostałem wyrzucony z pracy i nie 
miałem na chleb to Pan mnie odwołał nawet z Komisji Przeciwdziałania 
alkoholizmowi. Czy ja byłem przeciwko a tu wiecznie tylko Strzelec i Strzelec. 
Pieniądze na Komisariat daliśmy to co to ma być, cały czas z ludźmi pracujesz 
Burmistrzu, tak nie można. 
Pan Burmistrz 
- ja do każdego z szacunkiem się odnoszę. 



Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy. 
Głosowanie 
10 głosów – za            uchwała Nr XLV/395/2010 
Ad. 12 
Wyrażenie opinii w sprawie dzierżawy placu targowego przy Biedronce, na wspólnym 
posiedzeniu podjęliśmy decyzję pozytywną. Zapytał czy są jeszcze pytania. Rada nie 
zgłosiła żadnych pytań, pozytywnie zaopiniowała przedstawioną propozycję. 
Głosowanie 
9 głosów –za 
Ad. 13 
Radny J. Wiencek 
- wiele osób krytykuje wykonawstwo drogi Tarnawa – Sędziszów, są dziury k/ 
Gładkiego może należy wystąpić do Powiatu o usunięcie usterek. 
Radny J. Sroka 
- potwierdzam to bo gdy ułożono worki z piaskiem to pobocze obsunęło się. 
Pan Burmistrz 
- jest wniosek BS w Sędziszowie o wyrażenie zgody na odsprzedanie naszej działki o 
pow. 152m2 na rozbudowę obiektu. Tam było 12 stanowisk kupców ale teraz gdy 
będzie nowe targowisko to uważam, że powinniśmy pomóc naszemu Bankowi niech 
się rozwija, do czasu rozpoczęcia budowy kupcy mogą tam być. Wycena tej działki to 
17.820zł, poprosił Radę o opinię. 
Rada wyraziła opinię pozytywną 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Nie ujęliśmy w budżecie środków na remont dachu od północnej strony Ośrodka i 
Przedszkola w Krzcięcicach, poprosił Komisję Budżetową o wyrażenie zgody, będzie 
to kwota ok. 5 -6 tysięcy. 
Pan Przewodniczący 
- ile kosztowało wyposażenie tego Ośrodka, tam woda była nawet w telefonie. Ile 
środków potrzeba żeby znów doprowadzić go do użytkowania? 
Pan Burmistrz 
- po tegorocznej zimie i opadach wiele dachów przecieka, to samo jest załączniku w 
SP Mstyczów. 
Dyrektor ZUK 
- tam jest jeden zaciek ale nie da się załatać dziury w dachu tylko trzeba wymienić 
cały odcinek 200m2 . 
Radny T. Styczeń 
- problem zrobiła zima, były duże śniegi może przy ściąganiu z dachy został on 
uszkodzony. 
Pan Burmistrz 
- najlepiej żeby Komisja Zdrowia pojechała na miejsce i oceniła. 
Radny J. Strzelec 
- okazuje się że to można robić bez problemu a Komisariatu nie, dlaczego tak jest. Stoi 
strup w środku miasta i nie wolno robić bo ktoś coś powiedział. Komuś wolno mówić 



a innym nie. Naczelnik dzisiaj też ze mną nie rozmawia bo powiedziałem, że stroną 
dla nas jest Burmistrz a nie pracownik i nie będziemy chodzić po pokojach. 
Pan Burmistrz 
- zrobimy tak samo jak z budynkiem Komisariatu z przeprowadzeniem całej procedury 
przetargowej, 
- było jakieś nieporozumienie każda interpelacja jest do mnie, ale ustalamy z 
Naczelnikiem rozwiązania problemów. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- czy nie można w ZUK stworzyć grupy remontowej i oni takie prace mogliby 
wykonywać. 
Pani Skarbnik 
- nie może funkcjonować taka brygada bo ustawa na to nie pozwala. 
Radny Z. Sobota 
- poprosił o poprawienie drogi Zielonki – Piołunka bo woda wymyła i zrobił się 
wąwóz. 
Sołtys E. Gurdziel 
- dziś tam byłem samochodem nie da się jechać, od Piołunki do przystanku zamulone 
rowy. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- przystanki szkolne są zniszczone czy nie można ich poprawić? 
- koło Centrali powstaje dom weselny tam przydałby się przystanek. 
Radny J. Psonak 
- czy ZUK nie może przenieść tego przystanku z Boleścic przy przejeździe? 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo firmy , która deklaruje szacowanie strat po powodziowych, 
- odczytał pismo p. Bierońskiej o wyrażenie zgody na sprzedaż alkoholu w sklepie w 
Sędziszowie przy ul. Tysiąclecia, przekazał pismo Komisji Zdrowia, Ładu i Porządku 
Publicznego o wydanie opinii. 
Radny J. Psonak  
- na obrzeżach Sadów są 2 sklepy z alkoholem. 
Pani Sekretarz 
- prawo musi przyjmować pewne standardy, na Sadach wejścia są od ulicy a u Pani 
Bierońskiej od Oś. Skarpa. 
Radny J. Wiencek 
- kilka lat temu p. Krzelowska wybudowała sklep naprzeciwko i nie dostała 
pozwolenia na sprzedaż alkoholu, przed podjęciem decyzji trzeba się zastanowić aby 
nie narobić sobie kłopotu. 
Radny S. Łazarski 
- Oś. Skarpa na około ma drogi, wracający nocą pod wpływem alkoholu obok mojego 
bloku to nic przyjemnego, tam u góry mają spokój. Może uszanować wolę Wspólnot 
Mieszkaniowych i zasięgnąć ich opinii. 
Pan Burmistrz 
- były już delegacje z protestami przeciw pozwoleniu na sprzedaż alkoholu w sklepie 
p. Bierońskiej. 
Pan Przewodniczący 



- odczytał pismo Prokuratury Rejonowej w Jędrzejowie zarzucają złą podstawę 
prawną przy podejmowaniu uchwały budżetowej. 
Pani Skarbnik 
- Prokuratura kwestionuje powołanie się na art.166, 166a i 184 ustawy o finansach 
publicznych z 2005 roku, twierdząc iż powinniśmy się powołać na ustawę z 2009r 
wprowadzającą nową ustawę o finansach publicznych. Przepisy te mówią, że traci 
moc ustawa z 2005r z wyjątkiem niektórych artykułów, które tracą moc dopiero z 
końcem 2010 roku. Wzór uchwały otrzymaliśmy od RIO w Kielcach i całe 
województwo ma takie uchwały jak nasza. Ktoś w Prokuraturze nie doczytał 
przepisów. Radca prawny przygotowuje odpowiedź w tej sprawie. 
Pani Sekretarz 
- Prokuratura ma kontrolę nad organami administracji i co jakiś czas przeglądają 
uchwały, zwrócili się do nas o przekazanie uchwał podjętych w I kwartale 2010 roku. 
Ad. 14 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi dla radnych: 
T. Styczeń – zgłosimy temat podmytej drogi do ZDP, 
W. Tabor – geodeta p. Madetko ma zakończyć prace w Gniewięcinie w ciągu 2 tyg. 
Z. Sobota – pierwszy transport z darami dla powodzian jedzie we wtorek, 
                 - kto chce jechać na zjazd sołtysów w dniu 5 czerwca proszę zgłaszać do 
                   Pani Barskiej. 
Z. Konieczny – wyślemy pismo w sprawie wycięcia zakrzaczeń, 
                       - oznakowanie miejscowości zamówimy. 
J. Sroka – ciek w Tarnawie musimy rozeznać, wielu gospodarzy czyści rowy, 
niektórzy mieszkają gdzie indziej i wtedy my robimy, 
- wystąpimy do Rejonu Energetycznego o przestawienie słupów, 
- usunięcie usterek wielokrotnie było zgłaszane przez Naczelnika , znów ujmiemy w 
wystąpieniu, 
- sprawę zalewania posesji sprawdzimy. 
- rów k/ Wcisły zgłosimy. 
Dyrektor ZUK 
- woda z gruntu wchodzi do zbiornika przynajmniej raz w tygodniu musimy wyciągać 
ścieki, a teraz tragedia codziennie jest pełny, planujemy tam zrobić zbiornik 
bezodpływowy. 
Pan Burmistrz 
J. Strzelec – place przy kościołach utrzymują parafie i mieszkańcy, na interpelacje 
złożone na piśmie udzielimy odpowiedzi. 
Z. Gładki – zapadnięcie drogi obok mostu zgłosimy. 
J. Wiencek – zwrócimy uwagę firmom aby po zakończeniu dniówki zostawiali 
porządek. 
Z. Adamski – rów przy Polnej musi być zrobiony, 
- o wyczyszczenie koryta rzeki było wiele wystąpień, muszą być wyrwane drzewa i 
krzaki które tamują przepływ wody. 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 



Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                   Sekretarz                                        Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 


